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Korte terugblik Raadsplein besluitvormend (Raadzaal) 
Datum 30-05-2023 
Tijd 19:30 - 21:00 
Locatie SH Raadzaal 
Voorzitter Peter Snijders 
Aanwezigen Koen van Baal, Monique Bakker, Ruben van de Belt, Wietse de Boer, Joey Boon, Brenda  

Brouwer, Sylvia Bruggenkamp, Regien Courtz, Jeroen Doornbos, Marco van Driel, Jolien 
Elshof-Rook, Cankut Ercan, Brammert Geerling, Eibert Geerts, Laura van de Giessen, Asia  
Gołuńska, Marieke  Herweijer, Selma Hoekstra, Nicolet Hoorn, Ron Klappe, Lizet Klein 
Nagelvoort, Ron Klappe, Annemee van de Klundert, Luna  Koops, Debbie  Mathijsen, Jan 
Nabers, Klariska ten Napel, Eildert Noorda, Miriam Ntumba, Mark Oldengarm, Theo  
Peenstra, Patrick Pelman, Jacob Raap, Anja Roelfs, Annemarie Spruijt, Maxim van der Veen, 
Marloes Visser, Johran Willegers en Patty Wolthof 

Afwezigen Mart oude Egbrink 
 

  
1.a 
 

Mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. Er is bericht van 
verhindering van de heer Oude Egbrink en van wethouder Rots. 
 
Er zijn vier insprekers. 
De heer Strumphler spreekt in namens de actiegroep Behoud vergunninghoudersplaatsen in de 
binnenstad. Aansluitend biedt hij een petitie over dit onderwerp aan aan de raadsvoorzitter. 
De heer Noordermeer spreekt in namens 73 huishoudens rondom de voorzieningenkavel 
Breezicht-Zuid. 
De heer Van Doorn spreekt in over de Stationsweg en de infrastructuur achter het station. 
De heer Ezinga spreekt in namens Peakz Padel over de locatie voor de banen van Peakz Padel.  
 

1.b 
 

Regionale aangelegenheden 
Geen mededelingen. 
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Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3 
 

Mondelinge vragen te stellen door raadsleden 
Namens de fractie van de VVD stelt mevrouw Van de Klundert vragen naar aanleiding van de 
beantwoording door het college van artikel 45-vragen over de padelbanen IJsselhallen. 
Wethouder Van Willigen antwoordt dat de Bogenhal geen optie is voor de banen van Peakz 
Padel vanaf 1 januari 2024. Voor deze locatie is geen toekomst voorzien met een functie die te 
maken heeft met leisure-activiteiten. Bovendien schieten de parkeerfaciliteiten ter plaatse tekort. 
De wethouder antwoordt verder dat ook de rode loods in de spoorzone geen oplossing gaat 
bieden. Als deze beschikbaar komt, zal dat niet eerder zijn dan eind 2025. De wethouder 
verzekert dat het college zich maximaal zal inspannen om een oplossing te helpen vinden. Er is 
zicht op een andere oplossing. Gesprekken zijn gaande en lopen goed, de juridische 
haalbaarheid wordt getoetst. Komend najaar zal de raad nader worden geïnformeerd. 
Mevrouw Van Klundert stelt aanvullende vragen over dit onderwerp. 
Wethouder Willigen antwoordt dat er goed en intensief contact is tussen Peakz Padel en de 
gemeente. Hij zegt de oproep voor één centraal contactpunt voor Peakz Padel bij de gemeente 
ter harte te zullen nemen. 
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Ingekomen stukken 
Een agenderingsverzoek voor een technische briefing over de opvang van vluchtelingen van de 
fracties van GroenLinks, Swollwacht, D66, ChristenUnie, CDA, PvdA, Volt en PvdD wordt 
raadsbreed gesteund. Het verzoek is daarmee ingewilligd. De agendacommissie wordt verzocht 
de technische briefing te agenderen. 
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De lijst met ingekomen stukken wordt vastgesteld, inclusief de voorstelde wijzen van afdoening. 
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Veiligheidsregio IJsselland: Jaarstukken 2022 - kadernota 2024 -  programmabegroting 
2024 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
 

6 
 

Collectie Overijssel: zienswijze op de ontwerpbegroting 2024 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
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Vaststellen Zwolse Participatieaanpak Hanza! 
- Motie 7-1 ‘Meedoen, meedenken, meepraten én meebeslissen in Zwolle’ van de fracties 

van D66, SP, Swollwacht, CDA, PvdA, Volt, PvdD, ChristenUnie en GroenLinks wordt 
raadsbreed gesteund. De motie is aangenomen. 

 Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
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Transitie Rekenkamercommissie naar Rekenkamer 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
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Vaststelling beheersverordening Buitengebied - Herfte, Wijthmen, herziening 1 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
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Lokaal inrichten toegang beschermd wonen en beschermd thuis 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
 

11.a 
 

Afhandeling informatienota Raadsdebat 
- Motie 11a-1 ‘Inwoners centraal in de verstedelijkingsstrategie’ van de fractie van 

Swollwacht wordt gesteund door de fractie van Swollwacht. De fracties van 
ChristenUnie, GroenLinks, VVD, D66, PvdA, CDA, SP, PvdD en Volt stemmen tegen. 
De motie is verworpen. 
 

11.a.1 
 

Verstedelijkingsstrategie Regio Zwolle en MIRT-onderzoek bereikbaarheid 
Informatienota voor kennisgeving aangenomen. 
 

11.b 
 

Afhandeling informatienota's beantwoording art. 45 vragen 
- Motie 11b-1 ‘Ontwikkelen White Spot samen met de inwoners’ van de fractie van 

Swollwacht wordt gesteund door de fractie van Swollwacht. De fracties van 
ChristenUnie, GroenLinks, VVD, D66, PvdA, CDA, SP, PvdD en Volt stemmen tegen. 
De motie is verworpen. 

 
11.b.1 
 

Beantwoording  artikel 45 vragen nazending luchtruimherziening 
Informatienota voor kennisgeving aangenomen. 
 

11.b.2 
 

Beantwoording artikel 45 vragen ChristenUnie en GroenLinks - Evaluatie Schoolstraat 
Informatienota voor kennisgeving aangenomen. 
 

11.b.3 
 

Beantwoording artikel 45 vragen GroenLinks over klein wonen 
Informatienota voor kennisgeving aangenomen. 
 

11.b.4 
 

Beantwoording artikel 45 vragen GroenLinks zwerfafval bouwterrein De Tippe 
Informatienota voor kennisgeving aangenomen. 
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11.b.5 
 

Beantwoording artikel 45 vragen VVD en CU  met betrekking tot de sloop van de 
IJsselhallen 
Informatienota voor kennisgeving aangenomen. 
 

11.b.6 
 

Beantwoording aanvullende artikel 45 vragen Swollwacht - Zorgen omwonenden White 
Spot Milligerplas 
Informatienota voor kennisgeving aangenomen. 
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Moties Vreemd aan de orde van de dag 
- Motie 12-1 ‘Zwols Kegelhuis’ van de fracties van Swollwacht en PvdA wordt gesteund 

door de fracties van PvdA, Swollwacht en SP. De fracties van ChristenUnie, 
GroenLinks, VVD, D66, CDA, PvdD en Volt stemmen tegen. De motie is verworpen. 

- Motie 12-2 ‘Aantonen effectiviteit campagne Zwolle Hartstad’ van de fracties van 
ChristenUnie, PvdD, VVD en Swollwacht wordt gesteund door de fracties van 
ChristenUnie, VVD, Swollwacht, SP, PvdD en Volt. De fracties van GroenLinks, D66, 
PvdA en CDA stemmen tegen. De motie is aangenomen. 
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Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.00 uur. 

 




